
 
   

                                                                                                                

                                                                                                                               

 

 

1 

Skolebestyrelsesmøde 
Tirsdag den 31. maj 2022 

kl. 19:00 – 21:00 
 
Tilstede: Nina Hauge Jensen, Birgitte Majlund, Kristine Kloch Jeppesen, Louise Holm 
Laursen, Nanna Skaarup, Lone Krognos, Laust Bengtsen, Nina Yuki Abildgaard, Ole 
Buskbjerg Thomasen og Anette Skipper. 
 
Afbud: Albert Hedemann Svinth, Max-Emil Lundquist Høgh, Ulrik Persson, Heba Alawie. 
 

Referat 
 

1. Godkendelse af referat 
Ad 1) 
 
Referatet blev godkendt og underskrevet. 
 
2. Nyt fra elevrådet 
Ad 3) Bestilling: v/ Albert og Max-Emil. 
  
Intet.  
 
3. Skoleårsplanlægning 
Ad 4) Bestilling: Ændring og godkendelse af lektionsfordelingsplan. (19:15 – 19:25) 
 
Ole fremlagde ændringer i lektionsfordelingsplanen. Grundet udmeldte frihedsgrader 
fra Børn og Unge er der ændringer i det, som skolebestyrelsen tidligere har godkendt. 
  
Skolebestyrelsen godkendte ændringerne.  
 
4. Status på bestyrelsesvalget 
Ad 4) Bestilling: Orientering: Hvilke kandidater har meldt sig (deadline 29. maj), og skal 
vi have valg eller fredsvalg? 
 
Ole orienterede: Der er i alt syv, som har meldt sig til skolebestyrelsen inden deadline i 
søndags.  
Ole har i dag mødtes med kandidaterne for at afklare om vi skulle have afviklet et valg 
eller kan afslutte med et fredsvalg.  
Aftalen er følgende: Den nye skolebestyrelse kan sammensættes af de kandidater  
 
Navne på de valgte:  
Nanna Skaarup - fortsætter 
Louise Holm Laursen - genvalgt 
Kristine Kloch Jeppesen - genvalgt 
Nina Hauge - fortsætter 
Maiken Bagger - ny 
Kresten Banke - ny 
Anne Louise Grønnebæk Hansen - ny 
  
Suppleant 
Klaus Kastrup 
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5. Opfølgning på skolebestyrelseslørdag 
Ad 5) Bestilling: Hvad vil vi nå inden sommerferien, og hvilken anbefalingsliste kunne 
vi give til næste skolebestyrelse og til personalet fra næste skoleår? 
 

• Præsentation for personalet på et workshop-arrangement.  

• Idékatalog skal ud til klasserne og indarbejdes i de nye klasseregler og andet.  

• Skolebestyrelsen kan måske deltage onsdag den 3. august i tidsrummet kl. 9 – 
10.30 på skoleårets første møde med personalet. Louise og Nina forbereder 
det evt. sammen med nogle af de nye i bestyrelsen og sender besked til sko-
lens ledelse om organisering.  

• Det skal også præsenteres for pædagogerne i SFO på deres første personale-
møde torsdag den 11. august kl. 9.00. 

• Birgitte, Kirstine og Ole er ved at undersøge at få lavet skilte og wall-art på 
trappeopgangen i bygning D.  

 
6. Evaluering af skolebestyrelsesåret 
Ad 6) Bestilling: Hvad har vi været omkring i år? Hvad fungerede godt? Hvad kunne vi 
tænke os at gøre anderledes? 
 
Det er meget nyttigt at arbejde med skolens principper og fortsætte med at behandle 
dem i løbet af året. Det skal indskrives i årshjulet.  
 
Det er vigtigt også at fortsætte arbejdet med skolens værdier og får det og leve blandt 
elever, forældre og personalet.  
 
Det var svært med deltagelsen på forældremøder. Det bedste er at deltage i aulaen, 
når årgangens forældre mødes dér inden forældremøderne. Det blev drøftet om besty-
relsen stadig skal deltage på fælles møderne. På det første møde i august aftales for-
men.  
 
7. Skolebestyrelsesberetning 
Ad 7) Bestilling: Formanden præsenterer beretningen.  
 
Birgitte har udarbejdet et udkast til beretning, som blev fremlagt for bestyrelsen.  
Bestyrelsen gav feedback og en stor ros til beretningen. Birgitte retter nu beretningen 
endeligt til og den udsendes til skolens forældre og personale på Aula.  
 
8. Klassekontakt 
Ad 8) Bestilling: Afklare hvem der er klassekontakt for hvilke klasser? Opdatering af 
”Inspirationskatalog for klasseråd” (se det medsendte bilag). 
 
Bestyrelsen aftalte at fordele årgangene mellem sig på det første skolebestyrelses-
møde i august.  
 
Det første skolebestyrelsesmøde ligger onsdag den 24. august kl. 19 – 21. 
 
Inspirationskataloget blev gennemgået og tilrettet af bestyrelsen. Birgitte retter til.  
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9.  Evt. 
Ad 9) 
 
Næste møde er den 8. juni kl. 18.00. Ole skriver ud til alle.  
 
Ole fortalte, at der er blevet ansat en ny administrationsleder i den ledige stilling. Dor-
the Seiger starter den 1. august.  
 
Det blev foreslået, at der købes nye stole til brug i aulaen. 
 
 

 
Punkter til næste møder: 

• Arbejde med og eftersyn af principper 
Udvalg: Trafik (Birgitte & Kristine) 
 
Refereret af Anette Skipper, viceskoleleder 


